



Styremøtereferrat

Dato: 01.09.25 klokken 20:00

Sted: Teams

Møte i: Juridisk Studentutvalg Tromsø

Møteleder: Lise Robertsen

Referent: Ådne August Robertsen

Til stede: Lise Robertsen, Ådne August Robertsen, Elise Stunner
Flyum, Hårek Folkenborg, Marie Lieungh og Emil Johannes Kögeler Vögele.

Ikke til stede: Olav Emil Kjærnli Kristiansen.

Saksliste:

Saksnr.

Tittel/beskrivelse

S13/H25

Godkjenning av innkalling og dagsorden

- Godkjent, ingen innvendinger.

S14/H25

Orientering fra leder

- Endring av styret i Brønnøysundregisteret er godkjent.
- Alle styremedlemmene til stede har fått kontrakt. Honorar inflasjonsjustert.
- Klart å få en del følgere på sosiale medier.
- Samiske jusstudenter og samisk juristforening spurt om kan søke midler fra JSU, organisasjonene slås sammen. Ikke noe imot at organisasjonen søker om midler.
- Juristforeningen spurt om kan søke midler til juridisk gymtime. Mulighet til å søke, men JSU har begrenset med midler til utdeling (fjorårets sats var på kr. 20 000,- totalt). Mulighet å forhøre seg med fakultetet om mulighet til å få mer midler.
- Velkomstmøtene
 - Alle tre var vellykket. Brukt qr-koder, tror det har bidratt til flere følgere på sosiale medier.

S15/H25

Oppfølging opplæring

- De fleste av styremedlemmene har nå fått gjennomført opplæringen sin, men mangler noe på fagråd.

S16/H25

Fakultetsstyret og Studieutvalget





- Informasjonsmøte har vært avholdt.
- Studieutvalget har avholdt møte forrige uke, vedtatt 4 saker.
- Fakultetsstyret har første møte den 15. september.
- Hårek har deltatt på vegne av JSU på digitaliseringsmøtet.

S17/H25 Økonomisk orientering

- Økonomiansvarlig Marie har fått tilgang på bankkontoen og har mottatt sitt bankkort.
- Begynt å sette opp hovedboken og loggføre.
- Skal starte med å søke midler fra fakultetet og Studentparlamentet. Mye ble gjort i fjor, så trolig ikke så omfattende prosess i år.

S18/H25 Orientering fra kontorkaptein

- Alle tilgjengelige masterkontorplasser er delt ut, og nøkler er hentet.
- Ryddet på kjøkken og i kjøleskapene etter sommeren.
- De første tre på ventelisten har fått tildelt kontor. Jobber for å få frigjort plasser til de resterende på listen.
- Melding angående muligheten for frittstående ovner og skjøteledninger på kontorene fra BEA.
 - Ikke lov med frittstående ovner eller skjøteledninger grunnet brannfare.
 - Dersom studentene ønsker mer varme eller flere stikkontakter på kontorene, så må disse rommene meldes fra om til BEA.

S19/H25 Orientering fra markedsføringsansvarlig

- Fleecegenserne er kommet.
- Ide om stand for å få samlet inn flere saker fra studentene.

S20/H25 Orientering fra jusspustansvarlig

- Ide om foredrag eller stand omkring psykisk helsedagen i samarbeid med fakultetet.

S21/H25 Orientering fra tillitsvalgtansvarlig

- Olav sendt oppdatering til Lise:
- Status: Valgt på alle avdelinger bortsett fra 4. og 5. avdeling.
- Avstemmingen på 1., 2. og 3. foregått fysisk. 4. og 5. avdeling har enda ikke hatt felels fysiske forelesninger. Ådne og Elise kan ta dette på 4. avdelings forelesning den 3. eller 4. september.
- Tillitsvalgtseminar:
 - Begynt å se på overnattingsplass for tillitsvalgtseminaret.
 - Foreløpig ser Sommarøy eller Finnsnes ut som de beste alternativene.





- Skibotn også foreslått under møtet.
- o Foreløpig tenkt å ha seminaret på fredag og lørdag i uke 40 eller 41.
- o I fjor var det satt kr. 25 000,- til turen, mulighet for å øke dersom ser behov for det.

S22/H25 Allmøte høsten 2025

- Tentativt tidspunkt mandag 20.10.25 kl. 13:00.

S23/H25 Fastsettelse av datoer for styremøter

- Tentativt tirsdager før lunsjmøtet kl. 12:15.

S24/H25 Målsettinger for styreperioden

- Kartlegging av studentenes behov gjennom trivsels- eller læringsmiljøundersøkelser.
Følge opp med konkrete tiltak. Få til bedre fysisk oppmøte på fakultetet blant studentene.
- Jobbe med bedre tilrettelegging for psykososialt miljø, særlig jobbe for mer sosiale møteplasser.
 - o F.eks. fått utnyttet arealene utenfor rettssalen og sjampagnekantina på bedre vis.
- Juristforbundet har i sin handlingsplan et ønske om bedre samarbeid med studentutvalgene. Per nå har vi ikke noe samarbeid med dem. Styret tror de kan være en god sparringspartner for JSU, ettersom de er uavhengige og har en god oversikt over de ulike studiestedene og hvordan de er organiserte.
- Videreføring av arbeidet mot karakterpress. Ideer om foredrag fra f.eks. personer fra næringslivet som kan vise muligheter til tross for at man ikke har toppkarakterer.
- Mer fokus på synliggjøring av hjelpemidlene som er tilgjengelig for studenter lærevansker og andre utfordringer under studietiden. Det er mange som ikke kjenner til hjelpemidlene og tilretteleggingstilbudene som finnes, så vi ønsker å få opplyst mer om dette.
- Jobbe for bedre og mer konstruktive tilbakemeldinger på øvingsoppgaver.

S25/H25 Lunsjmøtesaker 04.09

- Gjeninnføring av depositumsordning for nøkler til masterkontorene.
- Forslag fra Lise om å innføre selskapsrett som en del av det ordinære studieløpet.
- Sette senere tidspunkt for når dørene på fakultetet lukker seg (nå gjør de det rundt kl. 15).

S26/H25 Eventuelt

- Forhøre oss med fakultetet om det er mulig å bytte tidspunkt for lunsjmøtet.

Møtet avsluttet kl. 21:17.



